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Michael Svatoš

MAP 2038 Šok! CIA už 24 hodin zuřivě bubnuje na
poplach! Rusko-čínská aliance včera dokonale
zesměšnila celý Západ a spustila první výrobní linku na
fotonické čipy na světě! Kvantová aliance NATO se
přitom dostala do vleku neziskovek, a místo výzkumu a
výroby nových čipů se chystá raději zavádět Novou
Cenzuru!

michalapetr.com/map-2038-sok-cia-uz-24-hodin-zurive-bubnuje-na-poplach-rusko-cinska-aliance-vcera-dokonale-
zesmesnila-cely-zapad-a-spustila-prvni-vyrobni-linku-na-opticke-cipy-na-svete-kvantova-aliance-nato-se-pri

Perlička na úvod: Tento obrovský výbuch na Ukrajině (video zde),
který česká média mylně připisovala ruské bombě FAB 3000, podle
včera zveřejněných výsledků vyšetřování ukrajinské branné moci
způsobila pouze detonace ruské bomby o poloviční váze FAB 1500.
Zdá se tak, že skutečné zemětřesné bomby Ukrajince teprve čekají.
A jak budou jejich výbuchy zničující, si už teď můžete představit z
výbuchu bomby poloviční. Či má náhlé odhalení pachatele tohoto
výbuchu nějakou spojitost s hádkami o pachateli výbuchu, který
zničil kyjevskou dětskou nemocnici, není vyloučeno, a znamenalo by,
že je třeba v očích veřejnosti snížit množství trhaviny, které je nutné,
aby výbuchem dokázalo provést devastace podobného rozsahu.
Možná také bomby o váze 3000kg vyvolaly v ukrajinské armádě

https://www.michalapetr.com/map-2038-sok-cia-uz-24-hodin-zurive-bubnuje-na-poplach-rusko-cinska-aliance-vcera-dokonale-zesmesnila-cely-zapad-a-spustila-prvni-vyrobni-linku-na-opticke-cipy-na-svete-kvantova-aliance-nato-se-pri/
https://t.me/fighter_bomber/17113
https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/rusko-valka-ukrajina-klouzava-bomba-fab-3000.A240620_174400_zahranicni_kha
https://2day.kh.ua/ua/kharkow/ne-fab-3000-u-politsiyi-poperedno-vidkynuly-versiyu-rosiyan-pro-tsar-bombu-na-lyptsi
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takovou demoralizaci, že bylo třeba jejich používání Rusy vyvrátit. A
nebo opravdu stačí jen jedna bomba FAB 1500, aby zničila celou
nemocnici v Charkovské oblasti, obdobně jako ji jedna ruská raketa
s náloží 400 kg měla zničit v Kyjevě.

Je tomu sotva pár dní, co se vládce ČR Fiala v médiích pyšnil, že
Američané za naše státní miliardy vybudují na Moravě nějakou
výrobní linku na staré pra-čipy, a Česko se tak rázem stane
technologickou velmocí a moderní ekonomikou. A už se zdá být
jasné, že proklamovaná strategie Západu odříznout Čínu a Rusko od
jeho technologií a přesunout výrobu čipů a moderní elektroniky na
Západ a udržet si tak technologickou převahu a díky ní obě
stoupající velmoci srazit na kolena, narazila na kámen, a
zkrachovala. Včera organizace založená CIA na podrývání Ruska a
Číny spustila na poplach! Čína splnila nařízení svého nejvyššího
náčelníka Xi, a podle harmonogramu spustila první výrobní linku na
optické čipy na světě! Optický čip má být 1000 krát výkonnější než
současné nejmodernější elektronické čipy, a přitom spotřebovává jen
1/20 elektrické energie, nepřehřívá se, a nepotřebuje jako kvantové
čipy super mrazivé prostředí. Je tak podle všeho branou do
nejprudšího rozvoje elektroniky, který kdy na světě nastal. A který
podle všeho nastane v alianci BRICS, a ne v alianci NATO-G7-Ukr.

https://www.facebook.com/watch/?v=1199143684777151
https://www.e15.cz/byznys/technologie-a-media/cipove-embargo-usa-dopada-na-klicovou-evropskou-firmu-ktere-dodavaji-i-cesi-1387085
https://www.consilium.europa.eu/en/press/press-releases/2023/04/18/chips-act-council-and-european-parliament-strike-provisional-deal/
https://czech.cri.cn/2023/10/27/ARTI7UpSArf98rabJqwzxCaJ231027.shtml
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(Velmi podrobná zpráva o čínském technologickém pokroku v
optoelektronice vydaná včera v angličtině s odkazy na primární
čínské zdroje zde.)

Čínský ekonomický tygr sílí každým dnem a skoro každá země EU
se nyní snaží, urvat si na koláči obchodu s Čínou svůj podíl. Výjimku
představuje ČR řízená Fialou a jeho partou českých Tchajwanců z
ODS, TOP-09, a od Pirátů. Tento týden přijel do Varšavy první čínský
vlak, který do země dopravil klimatizace, příslušenství ke kávovarům,
šlehače vajec a další zboží, a na zpáteční cestu naložil evropské
zboží. Vlak přináší úsporu z ceny přepravy 1 kontejneru oproti lodi
20%, a doba transferu zboží se zkrátila o polovinu. Polský prezident
Duda u příležitosti oslav vypravení prvního vlaku do Polska koncem
minulého měsíce navštívil Peking, a tam k nemalé radosti místních
komunistů šířil, že Polsko otevře Číně dveře do Evropy. Vlaky z Číny
do Evropy jezdí přes Rusko, Bělorusko a Střední Asii, a překládají se
hlavně ve Polsku, (90% z 10 000 vlaků za rok), a odtud se čínské
zboží rozesílá dále do EU. Další podobný čínský vlakový hub se nyní
buduje v Maďarsku. Pro všechny vlády, které se na transferu zboží z
Číny po železnicích do Evropy a zpět podílejí jde o příjemné zvýšení
jejich daňových příjmů a vytvoření několika tisíc slušně placených
pracovních míst. Polsko vsadilo na stejně pragmatickou politiku jako
Orbán, a zklamalo všechny české Tchajwance a nepřátele BRICS, a
prohlubuje spolupráci s Čínou navzdory sporům s Ruskem kvůli
Ukrajině. K čínské vlakové alianci se hodlají připojit také Itálie a
Španělsko, a obě země se snaží přitáhnou další čínské investice do
nových továren, aby měli jejich občané více lépe placené práce.
Fiala se stále, po svém pro Čechy katastrofálním zvyku, drží
Lipavského strategie “zastavit jsme Čínu“, a zdá se tak, že až
vítězství českých členů nové evropské aliance Patrioti Evropy v
příštích parlamentních volbách zajistí občanům naší republiky lepší
budoucnost. 

https://jamestown.org/program/illuminating-the-future-developments-in-prc-photonic-microchip-production/
https://www.globaltimes.cn/page/202407/1315901.shtml
https://www.globaltimes.cn/page/202407/1315901.shtml
https://www.irozhlas.cz/zpravy-domov/dostavba-dukovany-cina-rusko-piratsky-navrh_2010170650_btk
https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-babis-orban-a-kickl-zakladaji-vlasteneckou-alianci-40478413
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Lipavský bojuje proti Číně ze všech sil, bez ohledu na ekonomické a
politické následky, které to ČR přináší. Letos v červnu nechal na
Tchajwanu dokonce otevřít tzv. “České centrum”, asi aby Peking
naštval.  Česká centra jsou “státem placené organizace ministerstva
zahraničí”. Je jich 26. A třeba v Číně, Indii, nebo v Brazílii, a to jsou
mnohem perspektivnější ekonomiky než Tchajwan, Česká centra
nejsou. Lipavského princip rozmisťování Českých center po světě je
na příkladu centra Tchaj-wan bráněn Pražskou kavárnou, že nejde o
tzv. upřednostňování šíření Havlových myšlenek po světě před
zajišťováním prosperity vlastních občanů, ale naopak.  Tento
Lipavského princip štvát Čínu, která je alergická na zakládání
jakýchkoli oficiálních zahraničních vládních institucí na Tchajwanu, je
přitom opakem současné polské i maďarské zahraniční politiky, která
před vývozem různých ideologií a štvaním Číny preferuje zajištění
růstu životní úrovně vlastních občanů rozvojem obchodu, a žádná
podobná vládní centra na Tchajwanu obě země nebudují. Mnohem
větší Polsko má třeba jen 21 podobných center, a ne na Tchaj-wanu,
ale v i Pekingu i v Dillí. Maďarsko má 27 Institutů Ference Liszta, a
opět ne na Tchajwanu, ale v Pekingu i v Dillí. Nemít vlastní kulturní
centra v Číně ani v Indii a otevírat přitom centrum na Tchajwanu, je
opravdu poněkud trapné, a každý občan ČR by se za tuto českou
nekulturní fialovou zahraniční politiku měl oprávněně stydět. 

https://denikreferendum.cz/clanek/32325-prestanme-delat-cine-krovi---ukonceme-svou-ucast-na-sjezdech-171
https://czechcentres.gov.cz/our-network
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/cinsky-projekt-byvaleho-ministra-konci-exministr-priznava-nezajem-78639
https://instytutpolski.pl/
https://culture.hu/cz/praha/o-nas
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Polský prezident Duda v červnu v Pekingu slíbil otevřít Číně dveře do
Evropy. Ve stejnou dobu nechal Lipavský na Tchaj-wanu otevřít centrum

pro export Havlových myšlenek do Číny. Zatímco v Pekingu Duda uzavřel
skvělé exportní a investiční smlouvy a chlubil se jaký ekonomický zisk

polským občanům přinesou. Při otevření českého centra na Tchaj-wanu
defacto zaznělo, že prosperita občanů ČR není pro vládu až tak důležitá,

jako šíření Havlových myšlenek. 

Polský prezident při návštěvě v Pekingu minulý měsíc ocenil
výhodný vývoz polských zemědělských produktů do Číny, který se
mu povedlo vyjednat, a slíbil, že Polko jako další rotující předseda
EU bude lobovat za růst obchodu i spolupráce s Čínou. Čeští
zemědělci přitom mají oči pro pláč, a musí kácet sady, kosit vinice,
vybíjet stáda i chovy hospodářských zvířat i drůbeže. Vše díky
Fialově anti-zemědělské a protičínské politice. Zatímco Orbán letos
dojednal stejně jako Macron ten samý růst exportu zemědělských
produktů do Číny, Lipavský nepřemýšlí o ničem jiném, než jak do
Číny vyvážet Havlovy myšlenky. Že naše občany tak čeká propad

http://za.china-embassy.gov.cn/eng/zgyw/202407/t20240712_11452602.htm
http://za.china-embassy.gov.cn/eng/zgyw/202407/t20240712_11452602.htm
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životní úrovně, na rozdíl od Poláků i Maďarů není důležité,
nejdůležitější je, zda se zdaří export ideologie. Tchaj-wan sice prý v
ČR otevře dvě tréninková centra pro návrhy elektronických čipů,
ovšem proti mamutím čínským investicím do maďarské, polské,
turecké i španělské ekonomiky, tyto centra mnoho pracovních míst
nevytvoří. 

V úterý 2. července se konalo první zasedání tzv. Kvantové aliance NATO,
jejímiž zakládajícími členy jsou ČR, USA, Kanada, Francie a Itálie, a jíž se

účastní jen 1/2 členů NATO. Kvantová aliance má za cíl zvrátit růst
technologického náskoku Číny v kvantových a fotonických čipech, a vytvořit
podmínky pro umělou inteligenci, aby zavedla účinnou kontrolu myšlenek a

názorů šířených na sociálních sítích. 

Zatímco Čína má v plánu využít průlomu v oblasti fotonických a
kvantových čipů, jak ve vojenství, tak hlavně při zajištění růstu
blahobytu Číňanů, a při rozvoji techniky a vědy obecně. A tento
pozitivní čínský přístup nedávno diplomaticky v Pekingu pochválil i
polský prezident Duda, když řekl, že upřímně obdivuje snahu s jakou
Čína pod vedením prezidenta Xi zaměřuje veškerý rozvoj ve
prospěch lidí, (He sincerely admires China’s implementation of a
people-centered development approach). Tak Kvantová aliance
NATO si podle plánu jednoho ze svých náčelníků Stoltenberga dala
za úkol využít kvantových technologií k zajištění převahy Západu na

https://www.e15.cz/byznys/tchaj-wan-v-praze-spousti-prvni-mezinarodni-cipove-centrum-v-cesku-brzy-otevre-dalsi-dve-1415111
https://www.nato.int/cps/en/natohq/news_227241.htm
http://za.china-embassy.gov.cn/eng/zgyw/202407/t20240712_11452602.htm
https://t.me/rybar/61674
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ostatním světem, a k ovládnutí sociálních sítí. A za účelem ovládnutí
šíření myšlenek po sociálních sítí pověřila mnichovskou neziskovou
organizaci TUM, aby v uvedeném duchu na území Evropy začala
konat. Zdá se tak být už jasné k čemu Západu mají nové kvantové a
fotonické technologie sloužit, ke kontrole lidí, a k ovládnutí jejich
myšlenek pomocí kvantových manipulací se sociálními sítěmi. Podle
zprávy organizace CIA z letošního 12. července jsou fotonické a
kvantové čipy, díky svým vysokým výpočetním schopnostem a nízké
spotřebě energií základem budoucích datových a komunikačních
center, ve kterých bude umělá inteligence veškerou lidskou
komunikaci řídit, organizovat i (cenzurovat). Máme se tak na co těšit,
Kvantová aliance NATO má za cíl řídit naše myšlení. A zdá se tak
být už konečně jasné, k čemu NATO vlastně je, a proč se musí
neustále šířit do dalších zemí. Uskutečnění vize: Jeden prsten
vládne všem, (One ring to rule them all), se tak stalo konečným
snem všech Eurokratů. 

Ve středu 10. července večer bylo na Protiproudu publikováno
slíbené video, ve kterém u Petra Hájka rozebírám poslední události
na Ukrajině. Video najdete zde. Mějte se krásně a užijte si
dovolenou. Kdo analýzy čte, prosím zvažte možnost darem podpořit
jejich pokračování. Těm, kdo přispěli, moc děkuji. Na konci textu
každé analýzy je zveřejněn účet pro dary.

Je sobota 13. červenec 05.46 ráno. Naše analýzy čte odhadem
nejméně 10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou
měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o
to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době
podporují, aby naše analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše

https://tumthinktank.de/
https://jamestown.org/program/illuminating-the-future-developments-in-prc-photonic-microchip-production/
https://cs.wikipedia.org/wiki/Jeden_prsten
https://www.youtube.com/watch?v=yL1PjBEdBc8
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pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

 
 


